Notice No.: 1920062



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD. HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk E-mail : info@stclare.hk

Tel : 2817 1764 Fax : 2855 8420

6 January 2020

Dear Parents

Prevention and precaution of communicable diseases

In view of a cluster of pneumonia cases in Wuhan, Hubei Province, upon the advice of the Education Bureau and the Centre for Health Protect, the school would like to inform parents that we will remain vigilant and strengthen the preventive measures against the spread of pneumonia cases and other communicable diseases in school. Also, we would like to seek your help and cooperation to upkeep students' personal and environmental hygiene. Students are advised to:

- 1. Perform hand hygiene frequently, especially before touching the mouth, nose or eyes; after touching public installations such as handrails or doorknobs; or when hands are contaminated by respiratory secretion after coughing or sneezing.
- 2. Wash hands with liquid soap and water, and rub for at least 20 seconds. Then rinse with water and dry with a disposable paper towel or hand dryer.
- 3. Cover mouth and nose with tissue paper when sneezing or coughing. Dispose of soiled tissues into a lidded rubbish bin, then wash hands thoroughly.
- 4. When having respiratory symptoms, wear a surgical mask, refrain from attending class at school, avoid going to crowded places and seek medical advice promptly.
- 5. Avoid making close contact with patients, especially those with symptoms of acute respiratory infections.
- 6. Avoid touching poultry/birds of their droppings.
- 7. Avoid visiting wet markets, live poultry markets or farms.
- 8. Adhere to food safety and hygiene rules such as avoiding consuming raw or undercooked animal products, including milk, eggs and meat, or foods which may be contaminated by animal secretions, excretions (such as urine) or contaminated products, unless they have been properly cooked, washed or peeled.

Your kind support and cooperation is much appreciated. If you have any further enquiries, kindly contact the class teachers.

Do	Sara's Gir	Mrs. Cherry Chan Principal
To: St. Clare's Girls' School	eply-Slip	Notice No. : 1920062
Prevention and precaution of communicable diseases We have read and noted the prevention and precaution of communicable diseases.		
Student Name		Parent's Signature
Class & Class Number		Date



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page E-mail

: www.stclare.edu.hk : info@stclare.hk

: 2817 1764 Tel

Fax : 2855 8420

敬啟者:

防禦傳染病在校園傳播

鑑於湖北省武漢出現肺炎病例群組個案,學校根據教育局和衛生防護中心的建議通告家 長,本校將保持警覺,並加強預防措施,防禦在校內傳播肺炎和其他傳染病。同時,籲請家 長與學校合作,保持子女個人及環境衞生。學生應:

- 1. 經常保持雙手清潔,尤其在觸摸口、鼻或眼之前;觸摸扶手或門把等公共設施後;或 當手被呼吸道分泌物污染時,如咳嗽或打噴嚏後。
- 2. 洗手時應以規液和清水清潔雙手,搓手最少 20 秒,用水過清並用抹手紙或乾手機弄 乾。
- 3. 打噴嚏或咳嗽時應用紙巾掩蓋口鼻,把用過的紙巾棄置於有蓋垃圾箱內,然後徹底清 潔雙手。
- 4. 當出現呼吸道感染病徵,應戴上外科口罩,不應上學,避免前往人多擠迫的地方,及 盡早向醫生求診。
- 5. 避免近距離接觸患者,特別是有急性呼吸道感染症狀的患者。
- 6. 避免接觸禽鳥或其糞便。
- 7. 避免到濕貨街市、活家禽市場或農場。
- 8. 注意食物安全和衞生,避免進食或飲用生或未熟透的動物產品,包括奶類、蛋類和肉 類,或食用可能被動物分泌物、排泄物(例如尿液)或產品污染的食物,除非己經煮熟、 洗淨或妥為去皮。

非常感謝 閣下的支持與合作。如有疑問,請與班主任聯絡。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零二零年一月六日